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ســـخنگوی دولت گفت: در بحـــث متقلبان 
کنکـــور، هـــم دولت و هم ســـایر قـــوا همدل 
هســـتند و جدیـــت دارنـــد و معتقدند هیچ 
متقلبی امکان ورود به دانشـــگاه را ندارد زیرا 
این  خلاف حقوق ســـایر داوطلبـــان و مردم 
اســـت.  به گزارش ایرنا، علی بهادری جهرمی 
روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیأت دولت 
در جمع خبرنـــگاران درباره شـــائبه تقلب در 
آزمون سراسری گفت: روز گذشته با همکاری 
و هماهنگی میان قوا مصوبه ای در شورای عالی 
انقلاب فرهنگی بـــه تصویب رســـید و فرایند 
به گونه ای طراحی شـــد که هم داوطلبانی که 
آزمون آنها شبهه دار است امکان حق اعتراض 

داشته باشند و هم از حقوق سایر داوطلبان و آحاد مردم و حیثیت دانشگاه صیانت شود.
ســـخنگوی دولت افزود: طبق پیش بینی  صـــورت گرفته، فراینـــد اعتراض و شـــکایت در هیأت عالـــی تجدیدنظر 
وزارتخانه های ذیربط انجام می شود. این یک نمونه تعامل میان قواســـت که از ورود متقلبان جلوگیری و از حقوق 
داوطلبان دیگر صیانت خواهد شـــد. بهادری جهرمی افزود: باید حـــق اعتراض برای آنها تأمین شـــود تا بتوانند از 
تصمیم سازمان سنجش و آموزش کشور که آنها را متقلب شناخته به مرجع دیگری که بی طرف و تخصصی است، 

شکایت کنند.
وی تأکید کرد: این موضوع سبب خواهد شد از حقوق سایر داوطلبان، آحاد مردم، حیثیت علمی دانشگاه و جامعه 
علمی کشور صیانت شود تا فرد متقلب امکان راهیابی به دانشگاه را نداشته باشد. سخنگوی دولت درباره پیشنهاد 
وزارت امور اقتصادی و دارایی برای اضافه شدن بخشی به ماده ۳0 آیین نامه قانون بهبود محیط کسب و کار گفت: طبق 
ماده ۳0، تدابیر لازم برای اطلاع رسانی مقررات در پایگاه اطلاعات قوانین و مقررات مرتبط با محیط کسب وکار انجام 
شده و اجرای آیین نامه آن در حال انجام است. البته وزارت امور اقتصادی و دارایی پیشنهاد اضافه شدن بخشی را 

به ماده ۳0 مطرح کرده بود.
سخنگوی دولت ادامه داد: در راستای حمایت حداکثری از تولید خودروی داخلی و توسعه نوآوری و ارتقای فناوری های 
روز در حوزه خودروسازی، هیأت وزیران با پیشنهاد وزارت صنعت، معدن و تجارت موافقت کرد تعرفه قطعات منفصل 
انواع خودروهای مختلف را به شیوه ای ساماندهی کند تا امکان افزایش حداکثری در تولید خودروهای داخلی فراهم 

شود.
وی ادامه داد: همچنین این موضوع ســـبب حمایت از خودروهایی با حجم پایین تر و اقتصادی تر خواهد شـــد. به 
عبارتی تعرفه های خودرویی به شیوه پلکانی به نحوی اصلاح می شود که هر چقدر واردات به سمت خودروی کامل 
پیش برود، تعرفه گمرکی بیشتر می شود و هر چه به سمت حمایت از تولید خودروی داخلی و توسعه و تقویت ارائه 
قطعات و فناوری برای ایجاد و ارتقای خودروهای داخلی حرکت کنیم، تعرفه های گمرکی در آن کاهش خواهد یافت 

و در برخی از موارد به عدد صفر می رسد.
بهادری جهرمی با بیان اینکه این موضوع در خصوص خودروهای برقی و هیبریدی نیز صادق است، توضیح داد: در 
این حوزه هم هر چه به سمت واردات خودروهای برقی یا هیبریدی حرکت کنیم، تعرفه های گمرکی به عدد صفر یا یک 
درصد کاهش خواهد یافت. همچنین در مقابل اگر به سمت واردات خودروهای گرانقیمت یا غیربرقی پیش برویم، 

قیمت تعرفه های گمرکی بالا خواهد ماند.

رئیس سازمان برنامه و بودجه از به روز رسانی پایگاه اطلاعات رفاه ایرانیان خبر داد و گفت: ممکن 
است افراد بین دهک های درآمدی بر اساس آزمون وســـع جابه جا شوند اما در دولت اراده ای برای 
کاهش تعداد یارانه بگیران وجود ندارد. به گزارش ایرنا، داوود منظور روز چهارشنبه در حاشیه هیأت 
دولت در جمع خبرنگاران با اشاره به به روزرسانی پایگاه اطلاعات رفاه ایرانیان تصریح کرد: ممکن 
است بر اساس آزمون وسع یارانه  بگیران، افراد بین دهک های درآمدی جابه جا شوند. رئیس سازمان 
برنامه و بودجه درباره کاهش تعداد یارانه  بگیران با افزایش اعتبـــار خرید گفت: در دولت اراده ای 
برای کاهش تعداد یارانه بگیران وجود ندارد. ما منابع را پیش بینی کردیم اما طبیعی است بر اساس 
اطلاعات جدید پایگاه اطلاعات رفاه ایرانیان، افرادی که قبـــلاً جزو یارانه بگیران بودند با اطلاعات 
جدید یارانه به آنها تعلق نگیرد. منظور درباره دلایل اعلام نشدن قیمت گذاری محصولات کشاورزی 
بیان کرد: در قانون، برای تعیین قیمت تضمینی 4 روش پیش بینی شده که یکی از آنها قیمت تمام 

شده تولید است که مرجع رسیدگی آن سازمان حمایت مصرف کننده است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: روش تعیین قیمت فقط قیمت تمام شده نیست بلکه ۳ روش 
دیگر هم وجود دارد که بر اساس آن عملاً کمیســـیون قیمت گذاری قیمت را نهایی می کند. منظور 
در پاسخ به ســـؤالی درباره مالیات خرید و فروش طلا خاطرنشـــان کرد: اتفاق جدیدی رخ نداده و 
قانون ارزش افزوده درباره خرید و فروش طلا مصوب سال 1400 تغییری نکرده است. وی افزود: طلا 
مشمول مالیات نمی شود بلکه اجرت ساخت طلا مشـــمول مالیات ارزش افزوده می شود. معاون 
رئیس جمهور درباره اینکه گفته شده ارز لازم را برای واردات خودرو نداریم، گفت: برای پیش بینی  
دقیق باید تعداد واردات خودرو و میزان ارز تخصیصی سنجیده شود. برای اینکه دچار کسری بودجه 
نشویم باید دقت پیش بینی ها را بالا برد. یکی از درآمدهای ما عوارض حاصل از واردات خودرو است. 
منظور در پاسخ به سؤالی که آیا درباره تأمین ارز خودرو مشکلی وجود ندارد، اظهار کرد: باید بانک 
مرکزی تصمیم بگیرد. رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: در لایحه بودجه ای که به مجلس دادیم 
گفتیم برای افزایش حقوق بازنشســـتگان نیاز به منبع پایدار داریم به همین دلیل این افزایش در 
سال های بعد هم تکرار می شـــود و منبع پایدار ما در این زمینه افزایش یک درصد مالیات بر ارزش 
افزوده خواهد بود. منظور افزود: حداقل 40 درصد اقتصاد از مالیات ارزش افزوده معاف اســـت و 

افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش افزوده، 6 دهم درصد تورم را افزایش می دهد.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
درخواســـت  اپراتورهـــا  گفـــت: 
تعرفـــه  درصـــدی   100 افزایـــش 
اینترنـــت را داشـــتند کـــه هنـــوز 
تصمیمـــی گرفته نشـــده اســـت 
و قطعـــاً به هیـــچ عنـــوان موافق 
تعرفـــه  درصـــدی   100 افزایـــش 

نیستیم.
ع پور  به گزارش ایرنا، عیســـی زار
در حاشـــیه نشست هیأت دولت 

ح  در پاسخ به سؤالات خبرنگاران اظهار کرد: افزایش تعرفه در تمامی بخش ها مطر
است و صرفاً مربوط به حوزه ارتباطات نیست. در 10 سال گذشته تورم های سنگین 

داشتیم و طبیعی است که هزینه های اپراتورهای ارتباطی افزایش یافته است.
وی افزود: اپراتورها مدت هاست درخواست افزایش تعرفه دارند، چراکه به اعتقاد 
آنها با درآمد کنونی امکان توسعه شبکه را ندارند و حتی برخی از اپراتورها استدلال 

می کنند با درآمد خود نمی توانند وضع موجود را حفظ کنند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تأکید کرد: جلســـات متعـــددی در این وزارتخانه 
برگزار شده و مســـائل مورد بررسی قرار گرفته اســـت. اخیراً نیز اپراتورها نامه ای به 
رئیس جمهور نوشـــتند و درخواســـت افزایش تعرفه زیادی داشـــتند که ما برخی از 

استدلال های آنها را نپذیرفتیم.
ع پور گفت: از ســـال ۹6 تعرفه ها تغییر نکرده است، اما در حوزه نیروی انسانی،  زار
تجهیزات و قیمت ارز افزایش قیمت داشـــتیم. ســـازمان تنظیم مقررات شـــرط و 
شـــروطی را برای افزایـــش تعرفه ها به اپراتورهـــا اعلام کرده اســـت و آن را منوط به 

افزایش کیفیت شبکه ارتباطی کشور کردیم. 
وی ادامه داد: دنبال سود اپراتور نیســـتیم و هدف ما افزایش کیفیت شبکه است. 
اگر شـــرایطی را که رگولاتـــوری به اپراتـــور ابلاغ کرده اســـت بپذیرند، مـــا درباره آن 

تصمیم گیری می کنیم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بیان کرد: درخواســـت افزایش 100 درصدی تعرفه 
را به هیچ وجه نمی پذیریم، چراکه در شرایط فعلی کشـــور امکان پذیر نیست. اگر 
تصمیمی گرفته شود حتماً بر اساس سقف تورم کشور خواهد بود، البته اگر شرایط 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات برآورده نشـــود، حتماً اپراتور را جریمه خواهیم 

کرد. شرط و شروط نیز به الحاقیه پروانه فعالیت آنها الصاق می شود.
ع پور درباره اختـــلال اینترنت ثابـــت در برخی از مناطق تهـــران گفت: اختلال  زار

عمومی نداشتیم و این مسأله صرفاً مربوط به یکی از مناطق تهران بود.
وی دربـــاره شـــایعه دور زدن رجیســـتر تلفن هـــای همـــراه بـــه دلیل مهیـــا نبودن 
زیرســـاخت ها گفت: چنین چیزی نیست و ســـامانه رجیســـتری کار خود را انجام 
می دهد. ســـامانه رجیســـتری یک کار مشـــترک میـــان وزارت ارتباطـــات و فناوری 
اطلاعات، صمت و اپراتورهای ارتباطی است و باید مدام به روز شود. این اتفاق نیز 

خ داده است و مشکلی از این بابت نداریم. ر

توضیحات سخنگوی دولت درباره داوطلبان مشکوک به تقلب در کنکور

هیچ متقلبی امکان ورود به 
دانشگاه  را ندارد

 منظور: تعداد یارانه بگیران 
را آزمون وسع تعیین می کند

وزیر ارتباطات: به هیچ عنوان موافق 

افزایش ۱۰۰درصدی تعرفه اینترنت نیستیم

رئیس جمهور ایجاد نظـــام عادلانه پرداخت را 
جزو مطالبـــات بحق مـــردم، وعده های دولت 
و از اهم وظایف ســـازمان اداری و اســـتخدامی 
کشـــور دانســـت و ایـــن ســـازمان را مکلف کرد 
کـــه نظـــام حقوقـــی عادلانـــه را بـــدون در نظر 

گرفتن ســـلایق و نظرات مختلف و بـــر مبنای 
همسان ســـازی دســـتمزد خدمات و مشـــاغل 
یکســـان در دســـتگاه های مختلف، به سرعت 

تدوین و اجرایی کند.
دکتر سید ابراهیم رئیســـی در جلسه صبح روز 
چهارشـــنبه هیأت دولـــت با تأکید بـــر ضرورت 
تابعیت دســـتگاه های دولتی از نظـــام عادلانه 
پرداخت، تصریح کرد: این مسأله جزو مطالبات 
بحق مردم، وعده هـــای دولت و از اهم وظایف 

سازمان اداری و استخدامی کشور است.
رئیس جمهور ســـازمان اداری و استخدامی را 
مکلف کرد که نظام حقوقـــی عادلانه را بدون 
در نظـــر گرفتن ســـلایق و نظـــرات مختلف و 
بر مبنای همسان ســـازی دســـتمزد خدمات و 
مشـــاغل یکســـان در دســـتگاه های مختلف، 
تدوین و اجرایـــی کند. ســـرعت در انجام کار 
و لحاظ اقتضائات یک نظـــام عادلانه و جامع 
پرداخت از تأکیدات رئیـــس جمهور در انجام 

این مأموریت بود.
دکتر رئیســـی در ادامه ضمن تقدیـــر از گزارش 
اقدامات وزارت راه و شهرســـازی درباره اجرای 
پروژه هـــای عظیـــم جـــاده ای و ریلـــی در نقاط 
ح مهم  مختلف کشـــور، تســـریع در اجرای طر
مواصلاتـــی جلفا بـــه آق بنـــد و همـــکاری همه 
دستگاه های مسئول در این زمینه با وزارت راه 

و شهرسازی را خواستار شد.
در جلســـه امـــروز هیـــأت دولـــت وزیـــر راه و 

شهرســـازی در گزارشـــی از عملیـــات در حال 
انجام 2 هزار و 100 کیلومتر راه  اصلی و بزرگراهی 
در سیســـتان و بلوچســـتان خبـــر داد و گفت: 
ح های مسکن اســـتان نیز با سرعت خوبی  طر

در حال انجام است.
دکتر بذرپاش افزود: احداث زیرساخت های فاز 
اول بندر شهید بهشتی چابهار به اتمام رسیده و 
تجهیزات بندری آن در حال تکمیل است. پنج 
شرکت داخلی در مجموع 8 هزار و 100 میلیارد 

تأکید دکتر رئیسی بر تدوین سریع تر نظام عادلانه 
پرداخت بر مبنای همسان سازی دستمزد

  در جلسه هیأت دولت مطرح شد

خبر یک

  گزارش وزیر راه 
و شهرسازی از اجرای 

پروژه های عظیم 
جاده ای، ریلی و بندری 

کشور

 توضیحات رئیس 
سازمان اداری و 

استخدامی درباره سامانه 
برخط سنجش رضایت 

مردم از خدمات کارکنان 
دستگاه های اجرایی

تومان در این فاز سرمایه گذاری کردند و با توجه 
به تمایل شـــرکت های داخلی، تأکید داریم که 
اجرای فاز دوم این بندر نیز به کنسرسیومی از 

پیمانکاران داخلی واگذار شود.
وزیر راه و شهرسازی همچنین به روند مطلوب 
ح عظیم ریلی چابهـــار- زاهدان  پیشـــرفت طر
ح به نوعی  اشاره کرد و اظهار داشـــت: این طر
بزرگتریـــن پروژه ریلی تاریخ کشـــور اســـت که 
امیدواریم تـــا پایان ســـال آینده تکمیـــل و در 

اختیار مردم عزیزمان قرار گیرد.
در ادامه رئیس سازمان امور اداری و استخدامی 
کشور نیز با اشاره به دستور رئیس جمهور برای 
ســـنجش رضایت مـــردم از خدمـــات اداری در 
دســـتگاه های اجرایی، از راه اندازی سامانه ای 
با همکاری وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
خبر داد که با تخصیص کدهای دوبعدی به هر 
کارمند، امکان نظرسنجی مستقیم و بی واسطه 
مردم از کیفیت خدمـــات آنهـــا را فراهم کرده 
و نتایج آن را به شـــکل مســـتقیم برای شخص 
رئیـــس و معاونان منابع انســـانی هر دســـتگاه 
ارســـال می کند تا مشـــخص شـــود که مردم از 
کیفیت خدمات هر کارمند چقدر رضایت دارند.

وزیر میـــراث فرهنگـــی، گردشـــگری و صنایع 
دســـتی نیز در گزارشـــی از بازدیدهای خود در 
سفر دولت مردمی به استان گلستان، به افتتاح 
بازارچه بزرگ و منحصر به فرد صنایع دستی در 
شهرســـتان آق قلا اشاره و خاطرنشـــان کرد: با 
توجه به تأکیدات رئیـــس جمهور محترم برای 
فراهم کـــردن زمینـــه عرضه مســـتقیم صنایع 
دستی از ســـوی خود تولیدکنندگان که عمدتاً 
زنان خانه دار و گاهی سرپرست خانوار هستند، 
بزرگترین بازارچه صنایع دستی در شمال کشور 
بـــا 60 غرفه در جریان ســـفر دولـــت مردمی به 
استان افتتاح شد که تقریباً از تمامی رشته های 

صنایع دستی در آن حضور داشتند.
رئیـــس جمهور در ابتـــدای این جلســـه ضمن 
تسلیت سالروز وفات حضرت ام البنین)س(، 
روز مادران و همسران شـــهدا را که صبورانه در 
برابر مصیب فراق عزیزان شان بردباری کردند، 
گرامی داشـــت و توفیق پاسداشت خون مطهر 
شـــهیدان بویژه شـــهید عزیز مقاومت »ســـید 
رضی موسوی« را برای همگان از خداوند متعال 

مسألت کرد.

عکس: پایگاه اطلاع رسانی دفتر ریاست جمهوری


